
Het is onterecht het maximale vergoedbare uurtarief van de gastouderopvang te verlagen vanwege 
extra kosten. De gastouders zouden in mijn ogen eerder meer mogen vragen voor hun diensten. Op 
dit moment is het maximale uurtarief al een stuk lager dan dat voor een kinderopvang mag gevraagd 
worden. Hoewel er gastouders zijn dit het erbij doen, zijn er ook genoeg gastouders die persoonlijk 
ervoor hebben gekozen een kleinschalige opvang aan huis te beginnen, juist omdat dit beter is voor 
met name kleine kinderen. Zeker voor onze dochter van 9 maanden is een gastouder zeer geschikt 
aangezien ze veel aandacht krijgt door de kleine groepen en veel kan leren van oudere kinderen. Wij 
hebben bewust gekozen voor een gastouder met pedagogische achtergrond die zeker niet onderdoet 
voor een kinderopvang. Ze steekt veel tijd en energie om de kinderen op gebied van ontwikkeling op 
z’n minst hetzelfde aan te kunnen bieden dan een kinderdagverblijf. Dit soort zelfstandige gastouders 
zijn zeer belangrijk om in dit land voldoende opvangplekken voor kinderen te kunnen bieden. Ik ben 
van mening dat het maximale vergoede uurtarief, zeker bij gastouders die de boel goed op orde 
hebben, zelfs omhoog zou moeten gaan. 


